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Povodom božićnih i novogodišnjih blagdana Varaždinska županija i Grad Varaždin 

organizirali su zajednički prijem za predstavnike gospodarstva, obrazovnih institucija, 

vjerskih zajednica, zdravstvenih ustanova, predstavnike državnih institucija, vatrogasne 

zajednice, policije, nacionalnih manjina te sportskih klubova. Uz domaćine, župana 

Varaždinske županije Anđelka Stričaka i gradonačelnika Grada Varaždina dr. sc. Nevena 

Bosilja, prijemu su nazočili i saborski zastupnici Miroslav Marković, ujedno i zamjenik 

gradonačelnika Grada Varaždina, Goran Kaniški i Barbara Antolić Vupora, zamjenica 

župana Silvija Zagorec i predsjednik Gradskog vijeća Grada Varaždina Lovro Lukavečki.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak iskoristio je priliku da zahvali svim građanima

na njihovim postignućima, jer kao što je naglasio, zahvaljujući njima Varaždinska županija 

jedna je od najnaprednijih i najsigurnijih sredina u Hrvatskoj.

- Veseli me svaki uspjeh, bio da je to uspjeh pojedinca, naših učenika, ili uspjeh određene 

tvrtke, ustanove, OPG-a, obrta, udruga… Zahvaljujući vama mi smo kao društvo bolji i 



težimo da budemo još bolji. Ujedno, u ovom mandatu odrađene su brojne investicije, 

odnosno radi se o ukupno 100 milijardu eura investicija, što od strane Županije, gradova i 

općina, državnih tvrtki do privatnih ulaganja. Samo Varaždinska županija u ovom je 

mandatu na svom području uložila 300 milijuna eura investicije, a najvažnije su upravo na 

području obrazovanja i zdravstva. U dogovoru s državnim tvrtkama započeli smo s 

izgradnjom mreže brzih cesta, istočna obilaznica Novog Marofa je dovršena, počinjemo s 

brzom cestom od Varaždina prema Krapini, pripremamo Podravsku magistralu. Ujedno 

nikada se nije dogodilo da imamo toliko jaki investicijski ciklus ulaganja privatnog kapitala 

koji se mjeri u visini od 300 milijuna eura. Nikad toliko i hvala svima onima koji su to 

omogućili – rekao je Stričak zahvalivši se i učenicima koji su se s brojnih natjecanja i 

smotri bilo s državne, europske ili svjetske razine vratili s medaljama i priznanjima, OPG-

ovcima čiji proizvodi su prepoznatljivi i nagrađivani bilo gdje da se pojave.

- Iza nas je jedna uspješna godina, a takva će biti i iduća – najavio je župan Stričak.

- Trenutačno dograđujemo tri škole, u Ivancu, Novoj Vesi i Strmcu Podravskom. Po 

njihovom završetku svim učenicima u našim osnovnim školama bit će omogućena 

jednosmjenska nastava, čime će Varaždinska županija biti prva županija u Hrvatskoj koja 

je uvela jednosmjensku nastavu u svoje osnovne škole. Kad govorimo o zdravstvu, imamo

tri velika projekta: unutrašnje uređenje Minerve, izgradnju nove zgrade Zavoda za javno 

zdravstvo Varaždinske županije te izgradnju Centralnog operacijskog bloka u Općoj bolnici

Varaždin, pripremamo 256 specijalizacija za naše liječnike, nabavljano nova vozila za 

Nastavni zavod za hitnu medicinu Varaždinske županije, obnavljamo medicinsku opremu i 

dijagnostičke-terapijske uređaje i sl. U idućoj godini očekujemo i proglašenje prvog parka 

prirode na našem području „Zagorske gore“, a koje obuhvaća područje Ivanščice, 

Starhinjščice, Ravne gore i Maceljske gore. Bez obzira na sve to, moramo voditi brigu i o 

našim građanima, posebice oonima kojima je potrebna pomoć. Stoga pozivam sve da vide

i čuju kako bi mogli što bolje odgovoriti na njihove potrebe – zaključio je župan Stričak. 

Varaždinski gradonačelnik dr. sc. Neven Bosilj istaknuo je da je ovo druženje prilika da se 

svima zahvali na postignućima jer se samo zajedništvom mogu postići dobri rezultati.

- Mi smo danas ovdje pozvali varaždinske gospodarstvenike, predstavnike akademske 

zajednice, vjerskih zajednica, direktore naših najvećih tvrtki, javnih poduzeća, ravnatelje 

škola i vrtića, svih onih koji su pripomogli da Grad Varaždin bude već četvrtu godinu za 



redom najbolji grad po kvaliteti života i najbolji grad za gospodarstvo i poduzetništvo u 

Republici Hrvatskoj i na tome im se želimo zahvaliti – rekao je gradonačelnik Bosilj 

naglasivši kako je godina koja je na izmaku bila odlična za Grad Varaždin, a u pripremi su i

brojni projekti.

- Pustili smo u pogon prvu sortirnicu u Republici Hrvatskoj koja je u vlasništvu jedinice 

lokalne samouprave, završavamo s postavljanjem polupodzemnih spremnika, na proljeće 

krećemo s novim načinom obračuna prikupljanja otpada, izgradili smo novi dječji vrtić u 

Hrašćici, ovih dana smo dobili sredstva za proširenje dječjeg vrtića u Goranovoj, prijavili 

smo se i za proširenje dječjeg vrtića u Dravskoj. Radi se punom parom. Osigurali smo 110 

milijuna eura EU sredstava, od kojih smo 15-ak milijuna već povukli. Riješili smo između 

40% i 50% baliranog otpada u Brezju koji je 18 godina nagrđivao grad i gdje sada 

pokrećemo jedan gospodarski kotač i zamašnjak u Varaždinu – nabrojao je Bosilj te 

nastavio kako se kreće s raspisivanjem brojnih natječaja, od uređenja nekadašnjeg kina 

Dom u Centar kreativnih i kulturnih industrija, izgradnje Centra za predinkubaciju u 

pametnoj industriji – koji je ocijenjen najboljim ITU projektom u Hrvatskoj, revitalizacijom 

Dravske park šume, kreće se s uređenjem sinagoge, Varaždinske kuće u Gajevoj, čeka se

građevinska dozvola za pročistač na Aquacityju – investicije vrijedne 39 milijuna eura koja 

će riješiti problem smrada na toj lokaciji, uspostavlja se novi model gradskog prijevoza sa 

7 novih električnih autobusa, a u veljači se očekuje građevinska dozvola za podvožnjak 

Supilova-Wissertova.

U glazbenom dijelu programa nastupio je kvartet učenika Glazbene škole u Varaždinu, dok

su prijem svojim dolaskom uveličali i pripadnici Varaždinske građanske garde i Husarske 

garde Varaždinske županije.














